
J e g y z ő k ö n y v  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2019. április 25-ei soros nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Herczeg Zsolt polgármester, Batta Attila Viktor alpolgármester, Csányi Richárd, 

Kovács Mihály, Kötél János, Patkós Éva, Patkós Lajos, Rózsa Endre, Seresné Metzker Krisztina és 

Szűcs Dániel képviselők.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Békefi-Mucsi Lídia ügyintéző, Tóth 

Ádám ügyintéző, Vasas István ügyvezető, Szűcs Lajos ügyvezető,  Rácz Péter Béla mezőtúri járási 

hivatalvezető, Berczeliné Boldog Mária, Dóczi Józsefné jegyzőkönyvvezető, Paholcsek Ferenc 

informatikus. 

 

Herczeg Zsolt: Soros nyilvános és zárt ülésünkön köszöntöm a megjelent városi képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 12 fő képviselő 

közül jelen van 9 fő, az ülés határozatképes. Bejelentéssel van távol Dr. Csellár Zsuzsanna és 

Harmat Mihályné. Későbbi érkezését jelezte Rózsa Endre képviselő. Bejelentem, hogy az ülésről 

hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. A jegyzőkönyv hitelesítésére Patkós Lajos és Kötél János 

városi képviselőket kérem fel.  

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2019. április 18-án kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy a nyilvános ülésre vegyük fel 

új napirendi pontként „Árkos Község és Mezőtúr Városa közötti testvér-települési 

megállapodás újbóli aláírásáról” és „A Karcagi Szakképzési Centrum Mezőtúri 

Szakközépiskola és Kollégium átszervezésének véleményezéséről” szóló előterjesztéseket. 

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

48/2019.(IV.25.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2019. április 25-ei soros ülése nyílt és zárt napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2019. április 25-ei soros nyílt és zárt 

ülésének napirendjét. 

 

1. Beszámoló Mezőtúr Város közrend, közbiztonsági helyzetéről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

2. A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének következményeiről 

szóló önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) számú rendeletének módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 
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4. A szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

5. A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 2018. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

6. A Mezőtúri Ipari Park Kft. 2018. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

7. A Mezőtúri Ipari Park Kft. 2018. évi éves beszámolójáról, és 2019. évi üzleti tervéről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

8. A MÁV Zrt. területét megfigyelő, Mezőtúr Város Önkormányzata üzemeltetésében lévő 

térfigyelő rendszerre vonatkozó Együttműködési megállapodásról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

9. Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 414 hrsz-ú, Kossuth Lajos út 23. 

szám alatti ingatlan értékesítéséről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

10. Bírósági ülnökök választásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

11. A Települési Értéktár Bizottság elnökének személyében bekövetkezett változásról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

12. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

13. Árkos Község és Mezőtúr Városa közötti testvér-települési megállapodás újbóli aláírásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

14. A Karcagi Szakképzési Centrum Mezőtúri Szakközépiskola és Kollégium átszervezésének 

véleményezéséről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

15. Tájékoztató a 2019. március 18. – 2019. április 14. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről 

és eseményeiről  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

16. Bejelentések 

 

A képviselő-testület zárt ülést tart:  

 

17. Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 4322/1 hrsz-ú Pétery Károly utca 

8. szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat elbírálásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

18. A pedagógusnapi kitüntetések adományozásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  
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A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

1.Napirendi pont 

 

Beszámoló Mezőtúr Város közrend, közbiztonsági helyzetéről 

 

Herczeg Zsolt: A napirendi pont tárgyalásánál nagy tisztelettel köszöntöm testületi ülésünkön Varga 

Antal rendőr ezredes urat, főkapitány úr bűnügyi helyettesét, és Bajári Attila kapitányságvezető 

urat. 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

határozatot a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület részére. 

 

Bajári Attila: Ismerteti a beszámolót és elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek. 

 

Varga Antal: Bármilyen foglalkozást vagy hivatást nézünk, az embernek a dicsérő szó mindig jól 

esik. Ez a Mezőtúri Rendőrkapitányság esetében megvan, hiszen a megyei kapitányság vezetője 

meg van elégedve mind Bajári úr, mind a beosztottai munkájával. Az eredmények azt mutatják, 

hogy a Mezőtúri Rendőrkapitányság állománya a „Szolgálunk és Védünk” mottónak eleget tesz. 

Köszönöm a dicsérő szavakat és a támogatást, amit Polgármester úr nyújtott a 2018-as évben annak 

reményében, hogy ez folytatódni fog a 2019-ben is.  

 

Herczeg Zsolt: Köszönöm szépen. Kapitány úr említette, hogy nem lesz több rendezvény a 

városban. De lesz, hiszen azon vagyunk, hogy minél több legyen. Köszönjük ezeknek a biztosítását 

is. Mezőtúr Város közigazgatási területén nincs regisztrált adat, hiszen ebben az évben az 

önkormányzati kérdőív valamilyen okból nem érkezett meg a részünkre. A Belügyminisztériumhoz 

elment a jelzés, a jövő évben ne fordulhasson ilyen elő. Úgy ahogyan a tavalyi évben, ez évben is 

elégedettek vagyunk a kapitányság munkájával.  

 

Kovács Mihály: Gratulálok a beszámolóhoz, igazán impozáns számok vannak benne. Örömmel 

nyugtáztam, hogy az elmúlt évben gyilkosság nem volt. Nagyon örvendetes számomra az Erkel 

Ferenc út végén a táblánál sűrűbben van kint a traffipax, hiszen ennek sebességkorlátozó hatása 

van, a lakosoknak könnyebb az úttesten átkelni. Kérem, hogy ez a mérési kedv ne csökkenjen. Az 

elmúlt években és most is megfigyelhető, hogy a mozgássérülteknek felfestett parkolóhelyeken 

egyesek szabálytalanul parkolnak. Kérem rendőrkapitány urat, hogy legyenek szívesek erre is 

odafigyelni. Felhívnám a figyelmet arra a jelenségre, hogy a Kertvárosban egy házba több mint 20 

fő roma költözött be, ezzel nagy riadalmat keltve a szomszédok körében. Ezt jó lenne, ha nyomon 

követné a rendőrség. Azt kérném, hogy a beszámolóban szereplő mutatók így maradjanak, vagy 

javuljanak. A rendőrállományban dolgozó családos fiataloknak anyagilag is megvalósul-e az 

elismerése? Elégedettek-e a fizetésükkel? Az lenne jó, ha stabil létszám maradna Mezőtúron a 

rendőrségnél. Köszönöm a segítségüket.  

 



 4 

 

 

Kötél János: Csak magaslatokban tudok beszélni a teljesítményekről. Nagyon átfogó, áttekinthető 

anyagról beszélünk. Ezek a számok azóta növekednek pozitív irányba így, amióta kapitány úr 

átvette a kapitányságot. Azóta nagy pozitív változáson ment keresztül az állomány is. Jól 

intézkednek a nővérek. Szeretnék gratulálni a kapitányság összes dolgozójának ehhez az 

eredményhez. Mezőtúron 24 órás rendőri jelenlét van, ha a polgárőrség részéről segítséget kérünk, 

mindig kapunk. Szoros együttműködésben dolgozunk a rendőrséggel. Köszönöm a munkájukat. 

 

Seresné Metzker Krisztina: A Pont TV és Pont Rádió területén belül is azt a médiatípusú 

együttműködést tapasztaljuk kapitány úr és munkatársai irányából is, ami a lakosság teljes 

tájékoztatását mutatja az évszakváltás és a prevenció kapcsán is. Azon felül, hogy ezek az 

együttműködések megvoltak, lakosként is többször kerültem kapcsolatba a kapitánysággal, a 

kapitányság dolgozói maximálisan és azonnal meghozták a kellő döntéseket. A tavalyi évvel 

nagyon elégedett vagyok, reméljük, hogy ez az év is hasonlóan rendben fog zajlani. Köszönjük 

szépen.  

 

Szűcs Dániel: Szeretném kapitány úrnak megköszönni a rendkívül magas színvonalú beszámolót. 

Bizottsági ülésen bővebben beszéltünk erről a témáról. Örülök, hogy egyre többször van kint a 

városban a traffipax, visszatartó ereje a gyorshajtásnak. Hat-nyolc évvel ezelőtt azt kértük a 

kapitány úrtól, hogy többet legyenek Mezőtúr utcáin. Ez teljesen látható és a biztonságérzetünket 

nagyban növeli. A Lidl parkolónál is előfordul, hogy a mozgáskorlátozottaknak kijelölt helyre 

parkolnak be egyesek mások felháborodására. Nagy probléma az illegális szemétlerakás, melyről 

tudjuk, hogy a törvénytervezet már elkészült. Ha ezt a döntést kormány meghozza, akkor a 

rendőrség munkája ezzel is bővülni fog. Köszönöm szépen a beszámolót és további jó munkát és 

egészséget kívánok.  

 

Herczeg Zsolt: Rózsa Endre városi képviselő megérkezett, a képviselő-testület létszáma 10 fő.  

 

Patkós Lajos: A képviselőtársaim minden témát érintettek már, amit én is fel akartam vetni. 

Köszönet a rendőrségnek és a polgárőröknek, hiszen nagyon jó tendencia látható az elkövetett 

bűncselekmények számának csökkenésében. Szívből gratulálok, köszönöm a munkájukat. Ezt az 

áldozatos munkát szeretném kérni Önöktől továbbra is, melyhez nagyon jó egészséget kívánok 

Önnek és az egész állománynak.  

 

Bajári Attila: Többen említették a gyorshajtást a város területén. A traffipax célja nem az, hogy 

minél több pénzt szedjünk be, hanem a baleset megelőzés a fő cél. Sajnos mindenütt nem tudunk ott 

lenni egyszerre. A kórház előtt parkoló helytelen használata kapcsán szeretném elmondani, hogy 

figyelmeztetünk és szankcionálunk. Kovács Mihály kérdésére válaszolva azt tudom mondani, hogy 

ki hol vesz házat, hova jelentkezik be, az nem ránk tartozik. A mi feladatunk, hogy ha bármiféle 

jogsértés történik, akkor azt figyelemmel kísérjük. A beszámolóban a mutatókat, ahol görbék, azt 

2019-ben szeretném kiegyenesíteni. A rendőrök elismertsége az országban és Mezőtúron magas. Ez 

a társadalmi elismerés nagyon fontos a testületnek, a szervezetnek mind az erkölcsi, mind az 

anyagi. A rendőrök van úgy, hogy leszerelnek, de jön helyettük új. Nem jellemző, hogy tömegesen 

leszerelnének. Köszönöm Kötél János polgárőr vezetőnek és társainak a polgárőri munkájukat.  

Nagyon sokan közlekednek kerékpárral és szabálytalankodnak is. A fokozatosság elvét követjük, és 

nem rögtön büntetünk, először figyelmeztetünk. A prevenció a legfontosabb.  

Külön örülök, hogy a sajtóval és a rádióval jó a kapcsolatunk és a jövőben is szeretnénk igényt 

tartani rá, hiszen a közvélemény tájékoztatása nagyon fontos, hisz így jutnak el az információk a 

széles társadalmi rétegekhez és az egyénhez.  

Az illegális szemételhelyezés bizonyítása nagyon nehéz dolog, ezért egy jó megoldás lenne a 

kamerák kihelyezése a gócpontokhoz. Igyekszünk megfelelni a lakossági elvárásoknak 2019-ben is, 
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és nekünk az a legfontosabb, hogy itt egy élhető város legyen és a lakosság megelégedésére  

szeretnénk végezni ez irányú rendőri tevékenységünket.  Köszönöm szépen. 

 

Herczeg Zsolt: A határozati javaslatot szavazásra bocsátom. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

49/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

a Mezőtúri Rendőrkapitányság 2018. évi tevékenységéről, a közbiztonság érdekében 

végrehajtott intézkedésekről szóló beszámolójának elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat mellékletét képező 

Mezőtúri Rendőrkapitányság 2018. évi tevékenységéről, a közbiztonság érdekében végrehajtott 

intézkedésekről szóló beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Egészségügyi és Szociális Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Rendőrkapitányság 5400 Mezőtúr, Petőfi Sándor utca 24. 

 

Herczeg Zsolt: Külön szeretném megköszönni a kapitányság minden dolgozójának az elvégzett 

hatékony és áldozatos munkát. Külön mondok köszönetet a mezőtúri polgárőrök munkájáért.   

 

 

2.Napirendi pont 

 

A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének következményeiről szóló 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-testületnek az alábbi módosítással: 

 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

képviselő-testület részére. 

 

Kötél János: Gratulálok Jegyző úrnak, hogy tudását és minden jogi eszközt bevetve megtesz, hogy 

megtaláljuk a jogréseket a jogsértő állampolgárok büntetésre. Elfogadásra javasolom a rendelet-

tervezetet.  
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Herczeg Zsolt: Nem adjuk fel a harcot, jegyző úr irányításával, az Intézményellátó Kft. javaslataival 

most is azon dolgozunk, hogy Tulipán utcai, a Kórház melletti áldatlan állapotot megszüntessük a 

szelektív szigetnél.  

 

Kötél János: Az Intézményellátó Kft-nek felajánlottam a polgárőrség segítségét esetleges rejtett 

figyelésre is, hogy minél előbb megfogjuk a szemetelőket. A külterületen is áldatlan állapotok 

vannak.  

 

Herczeg Zsolt: Ellenőrizni fogjuk, hogy ki nem fizet kukadíjat. Azon vagyunk, hogy ezt a 

problémát gyökerestől megoldjuk, hiszen több 10 millió forintba kerül évente az illegális szemét 

elhordása.  

 

Csányi Richárd: Egyetértek ezzel a szigorítással. Elfogadásra javasolom a rendelet-tervezetet.  

 

Seresné Metzker Krisztina: Évtizedes sakkjátszma, amit e területen vívunk. Nagyon büszkék 

lehetünk magunkra, mert minden testületi ülésen újabb lépést teszünk fehér bábuinkkal a fekete 

bábuk irányába. Reméljük meg lesz a sakk-matt is a történet végén. A múltkori berettyói, peresi és  

túrtői szemétszedési akció során egy tonna szemetet szedtünk össze ezeken a területeken.   

 

Rózsa Endre: Támogatom a rendelet-tervezetet, jónak tartom. A szabályokat a lakosság döntő 

többsége betartja, kevesebb része nem. A rendeletbe foglaltuk azt is, hogy éjfél után ne legyen 

hangoskodásra lehetőség. Fontos lenne, hogy azokat a kiírásokat, cégtáblákat, amelyek már nem 

működő vállalkozásokat takarnak, vegyük vagy vetessük le a falakról.   

  

Herczeg Zsolt: Cégtáblák, reklámtáblák ilyen jellegű felmérése már elindult néhány hete, 

folyamatban van.   

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta  

a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének következményeiről szóló 

8/2016.(IV.28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 10/2019.(IV.29.) számú 

önkormányzati rendeletét. 

 

 

3.Napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) számú rendeletének módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-

tervezetet a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta a 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) számú rendeletének módosításáról szóló 11/2019.(IV.29.) 

önkormányzati rendeletét. 

 

 

4.Napirendi pont 

 

A szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztásáról 
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Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

Kovács Mihály: Elsősorban Jegyző úrhoz címezném a hozzászólásomat, hiszen módosító indítványt 

nem lehet benyújtani az anyaghoz, hiszen ez az anyag így komplett. A felsorolt személyek 99 %-a 

számomra tisztességes, becsületes bizottsági tagnak fog beválni. Mindnyájunknak az az érdeke, 

hogy egy választás eredménye megkérdőjelezhetetlen legyen. Azok a személyek garanciái legyenek 

a törvényesség betartásának, a választás napján és a választás eredményének a meghatározásánál. 

Ez előző jegyzők kínosan ügyeltek arra, hogy ahol zárt intézményben működik a választás, ne 

legyen olyan személy, aki befolyásolhatja az emberek választási jogát. Ezt úgy értem, hogy valaki 

ne mondhassa meg, hogy Juli néni hova tegye az ikszet. A lakókörzetekben ne legyenek kirakva 

olyan tacepaók kiragasztva minden szoba ajtóra, hogy hova kell húzni az ikszet. Előfordult ilyen. 

Azt kérem, hogy az őszi választásokon ne fordulhasson elő ilyen. Ebbe az anyagba már nem tudunk 

belenyúlni, de nagyon kérem a Jegyző urat, mint a választási iroda vezetőjét, hogy 

megkülönböztetett figyelemmel kísérje a választás napján ezt a dolgot. Nevet nem kívánok 

mondani, a személyiségi jogokat tiszteletben tartom. Egy személy van csak, és visszatérő probléma 

volt a szociális otthon. A szociális otthonban mindig előfordult valami stikli. Tudjuk, hogy a 

szavazás eredményét befolyásolhatja 5-10 szavazat is. Ezt a korábbi jegyzők úgy oldották meg, 

hogy megtiltották a választási bizottság tagjainak azt, hogy felmenjenek a lakótérbe, csak két 

ellenérdekű fél mehetett fel egyszerre. Mégis előfordult a tacepó kiragasztás, amit délután fél ötkor 

sikerült leszedetni, de reggel hat óra óta kint volt a falakon. Azt kérem, hogy ebben nagyobb 

körültekintés legyen. A bizottság munkája is legyen megkérdezhetetlen és ne kelljen újraszámolni 

választás után a szavazólapokat. Azt kérem, hogy az őszi előválasztásnál nagyobb előkészítés 

legyen.  

 

dr. Enyedi Mihály: Én ilyen mélységesen politikai tartalmú, hátsó szándékú, mismásoló 

hozzászólást még nem hallottam. Annyit kérek, hogy mondjuk ki, hogy mi a probléma és 

beszéljünk arról, hogy mi ez az előterjesztés. Négyévente az országgyűlési választások előtt meg 

kell választanunk a szavazatszámláló bizottság önkormányzat által megválasztott három tagját. Ezt 

tavaly megtettük, mivel vannak betegek, súlyos sérültek, ezért ezeket pótolni kell a póttagok közül. 

Mivel nincs megfelelő póttagom, tagom, behoztam egy módosító javaslatot, hogy működjön a 

választás. Képviselő úr arról beszél, hogy milyen tacapeók hol vannak kitűzve. Az én dolgom a 

választási helyiség, a szavazókör és annak az előtere. Ott biztos, hogy nincs ilyen. Azt, hogy ki 

hova mit ragaszt, az nem az én feladatom. Ha a szociális otthonnal probléma van, akkor ezt jelezni 

kellett volna és máshova tesszük a szavazóhelyiséget. Rendkívül méltatlannak tartom, hogy engem 

ebbe belekever képviselő úr, mert az, hogy ki hogyan politizál és hova tűzdeli a ceklijeit, azt hagy 

ne kövessem már városszerte, mert nem tudom. Ha valaki ceklit tűz ki a nyugdíjas otthonban, akkor 

jelezni kell felém. Ekkor én megteszem a szükséges lépéseket, hogy ilyen ne legyen. Nem szeretem, 

hogy mismásolva szól hozzá képviselő úr és nem nevezi meg az illetőt, akiről beszél. 

Felháborítónak tartom és visszautasítom. Semmi konkrétum nincs, valamit kenegetünk, amivel a 

jegyzőt bajba sodorjuk.  

 

Herczeg Zsolt: Ezt a dolgot most hallom először, nem tudtam erről. Erre megvan a megfelelő 

fórum, ahová ezt jelezni kell azon a napon, amikor valaki ilyet tapasztal. A szavazókörökben a 

pártok delegáltjai ott vannak, ezért arra kérek mindenkit, hogy jelezze,  ha szabálytalanságot 

tapasztal. Ennyit tudok erre mondani.  

 

Kovács Mihály: Távol álljon tőlem, hogy bármilyen rossz véleményt megfogalmazzak Jegyző úr 

ellen. Jegyző úr ebben maximálisan jól végezte a munkáját. Köszönöm, hogy 2018-ban is segítségét 

kértem és megtette. Viszont sok mindenről nem tudhat a Jegyző úr, és ezért hívtam fel erre a 

figyelmet. Nem ismeri ezeket a személyeket, néhányat ismert, de nem is kell hogy ismerje. Viszont 
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mi ismerjük. Mi már évtizedek óta ismerjük a problémát, technikát, és azt, hogy hol lehet csalni. 

Azt akarom elkerülni, hogy ne kelljen a választáskor vagy utána beadványokat beadni. Nem 

akarom, hogy bíróságig menjen az ügy. Azt akarom, hogy a választás megkérdőjelezhetetlen legyen 

és mindenki elégedetten térjen haza a nap múltával. Ebben a Jegyző úr maximálisan helytállt még, 

és én úgy gondolom, hogy szó nem lehet arról, hogy Ön bármilyen törvénytelenséget vagy hibát 

követett el. Azt kérem, hogy zárt ülésen mondhassam el, hogy név szerint kire gondoltam.  

 

Herczeg Zsolt: Ezt bármelyik politikai közösség elmondhatja, én is ezennel kinyilvánítom Tisztelt 

Jelenlévők minden politikai közösség felé, hogy arra kérek mindenkit, hogy ne csaljunk. Erre kérek 

mindenkit, tiszta választást szeretnék. Egyetértek képviselő úrral.  

 

Batta Attila Viktor: Képviselő úr volt választási bizottságban életében legalább egyszer? Mert én 

nagyon sokszor voltam. Ott van 3 önkormányzati megbízott, minden pártnak ott van az a delegáltja, 

aki jelezheti, ha szabálytalanság történik. A választás napján már nincs kampánycsend. Tacepaót a 

választás helyétől 150 méterre ki lehet ragasztani. Ezért nem is értem. Ha ilyen előfordult a 

szociális otthonban, akkor miért nem jelezték. Nekem ez úgy csengett, hogy az előző országgyűlési 

választáskor nem nyertünk, biztos csaltak! Mi vagyunk a többség! Itt már előre van vetítve, hogy 

mind az EP választáson, mind az önkormányzati választáson mi csalni fogunk! Ezt kikérem 

magamnak!   

 

Kovács Mihály: Voltam háromszor bizottsági tag, és nem előlegeztem meg semmit. Mondjuk azt, 

hogy legyen tisztességes választás. Nem égetem magamat, csak azt mondom, ami 8-10-15 évvel 

ezelőtt megvalósult és most is meg van az esélye. Azt kérem, hogy ebben legyünk partnerek. Ne 

nevessünk, mert ezek a dolgok megtörténtek.  

 

dr. Enyedi Mihály: Senki előtt nem titok, hogy kőkemény oktatást kapnak az önkormányzat által 

megválasztott tagok és a delegáltak. Ha valakinek segíteni kell, mindig javasolom, hogy lehetőleg 

ellenérdekelt pártok tagjai menjenek segíteni. Ugyanez vonatkozik a mozgóurnára is. Jelenleg már 

olyan formában nincs kampánycsend, mint 15 évvel ezelőtt. Most 150 méteres körzetben nem lehet 

csak választásbefolyásoló dolog. A helyi választási bizottság eltilthatja a kampánycsend sértőt ettől 

a tevékenységtől.  

 

Batta Attila Viktor: Több választási bizottságban voltam és sosem tapasztaltam csalást.  

 

Szűcs Dániel: Ha Kovács képviselő úr nem szándékosan tette ezt a hozzászólást, vagy nem úgy 

akarta ahogyan sikerült, akkor szerencsétlen volt. Ha nem az volt a célja, hogy csalás szagát keltsük 

- annak ellenére az sikerült, - úgy gondolom, hogy mindannyian abban vagyunk érdekeltek, hogy a 

mindkori választás tiszta és egyértelmű legyen, ne legyenek olyan problémák, amelyet most Kovács 

képviselő úr sejteni vélt. A 2018-as választások jegyzőkönyveiben egyben sem találtam bejegyzést, 

amely választási csalásra utalna.   

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

50/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

A szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztásáról szóló 

20/2018.(II.22.) számú határozat módosításáról 

 

A szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztásáról 
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Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32.cikk (1) bekezdésének b) 

pontja valamint a választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. tv. 35. § (1)-(2) bekezdése alapján a 

a 20/2018.(II.22.) számú határozatát az alábbiak szerint módosítja 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szavazatszámláló bizottságok tagjait és az 

póttagokat az alábbiak szerint választja meg: 

 

1. sz. szavazókör:            Kossuth Lajos Általános Iskola 

                                          Kossuth L. u. 82. 

        

 

Szokolainé Borsi Margit Honvéd u. 25. 

Simonné Szabó Mária Sugár u. 9. 

Hegyi Róbert Puskin út 66. 

 

 

2. sz. szavazókör:        Kossuth Lajos Általános Iskola 

                                          Kossuth L. u. 82. 

 

 

Harai Krisztina Székes utca 22. 

Sólyom Mária Ágnes XVI. u. 21. 

Alajtner Ferencné Bercsényi u. 10. 

 

3. sz. szavazókör: Városháza Déli kapu 

 Kossuth L. tér 1. 

 

Tarné Varga Ilona Füzes u. 54. 

Soós György Mezőtúr, Benkő Gyula u. 49. 

Kunné Fadgyas Margit Béke u. 21. 

 

 

4. sz. szavazókör:            Városháza Déli kapu 

  Kossuth L. tér 1. 

 

Láda Sándor Mihály Füzes u. 66. 

Gonda Károly Szeder u. 26. 

Fejes Nikoletta Szabadság tér 29. 

 

 

5. sz. szavazókör:     Mesekert Óvoda 

                                   Kiss J. u. 64. 

              

Máté Gábor Kiss J. u. 60. 

Tóthné Balogh Terézia Kiss J. u. 58. 

Pete Sándorné Béke u. 15. 

 

6. sz. szavazókör:           Mesekert Óvoda 

                                         Kiss J. u. 64. 

 

Szűcs Károly Béke u. 2. 

Borsi Sándor Mezőtúr, Radnóti u. 4. 
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Karsainé Kiss Mónika Mezőtúr, Fóti út 86. 

 

 

7. sz. szavazókör:            Százszorszép Óvoda 

                                          Rákóczi u. 28.      

 

Szabó Klára Szabadság tér 29. 3. lph. 3/2. 

Benkó Gyuláné Szabadság tér 3-5. I. lph. 2. a 

Papp Klára Magdolna Szabadság tér 12. B. lph. 3/10.   

 

 

8 sz. szavazókör:          Csoda-vár Óvoda 

                                       Zrínyi u. 1. 

 

Gombás Sándor János Gábor Áron u. 6. 

Polgár Gáborné Szabadság tér 25. 1. lph. 1/3. 

Papp Erika Szabadság tér 23. 1/3.   

 

9. sz. szavazókör:            Karcagi SZC Mezőtúri Tanműhely 

                                          Sugár u. 38. 

 

Makai Józsefné Sugár u. 27. 

Sólyomné Tóth Edina Szeder u. 52. 

Kórizs Istvánné Mezőtúr, Kiss I. út 1. 

 

10. sz. szavazókör Karcagi SZC Mezőtúri Tanműhely 

 Sugár út 38. 

 

Kupainé Tar Katalin Ágnes Balassa B. u. 117. 

Fórizs Istvánné Esze T. u. 20. 

Lakatosné Koós Márta Mezőtúr, Széna u. 23. 

 

   

  

11. sz. szavazókör:               Gyermek-kert Óvoda 

                                               Földvári út 61. 

 

Fodor Zoltánné Lehel u. 14. 

Kócsa Jánosné Eötvös u. 3. 

Podmaniczkyné Sólyom Terézia Kiss J. u. 51.   

 

12. sz. szavazókör              Idősek Otthona 

                                            Szolnoki út 18. 

  

Szűcs Éva Lehel u. 30. 

Szűcs Erzsébet Ifj. ltp. 19. ép. 1. em. 4. 

Dávid Attila Mezőtúr, XIV. u. 40.     

 

13. sz. szavazókör Újvárosi Általános Iskola 

                                            XIII. u. 12. 

 

Bujdosó Andrásné VIII. u. 41. 
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Karsai Istvánné Földvári út 47. 

Kórós Károly Lajosné Földvári út 25. 6. ép. 2/10.   

      

14. sz. szavazókör:            KSZC Mezőtúri Szakközépiskolája               

                                            Földvári út 8. 

 

Török-Baráth Anikó Ifj. ltp. 10. ép. 2. 

Takácsné Bán Erzsébet Mária Egri J. u. 2/a. 

Kirják Sándor XXV. u. 14. 

 

15. sz. szavazókör:             Harmatcsepp Óvoda 

                                             Vásár utca 37. 

 

Tar Anita Székes u. 10. 

Sipos Sándorné Ifj. ltp. 21. ép. 

Magda Barbara Diófa u. 21. 

 

16. sz. szavazókör:            Városi Színházterem 

                                            Petőfi S. u. 5. 

 

Tóbi Márta Sarolta Tulipán u. 3. 

Ádám Éva Kitti Táncsics M. u. 3. 

Soós Györgyné Mezőtúr, Benkő Gyula u. 49. 

 

 

Póttagok: 

 

1. Dr. Krizsán Józsefné Sugár út 10. 

2. Zámbó Brigitta Munkás u. 16. 

3. Csordás Beáta Gárdonyi G. u. 24. 

4. Papp Edit Mezőtúr, Csokonai u. 49. 

5. Nagy Mária Mezőtúr, Garibaldi u. 12. 

6. Németh Gyöngyi Mezőtúr, Deák Ferenc u. 8. 

7. Fási Sándor Mezőtúr, Ifjúsági ltp. 10. 3. em. 4. a.  

8. Szőkéné Farkas Ilona Mezőtúr, Bartók Béla u. 18. 

9. Biriszló Anikó Mezőtúr, Faragó Bálint utca 66. 

10. Balogh Tünde5400 Mezőtúr, Földvári út 61. 5. ép. 6. 

11. Ambrus Irén 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 3-5. 3. em. 1. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Enyedi Mihály jegyző 

 

Végrehajtásban közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztálya 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben  

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Területi Választási Iroda, 5000 Szolnok, Kossuth L. út 2. 
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6. OEVI, 5200 Törökszentmiklós, Kossuth Lajos utca 135/a. 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, 

Helyben 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben  

 

 

5.Napirendi pont 

 

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 2018. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

 

Herczeg Zsolt: A napirend tárgyalásánál köszöntöm Vasas István ügyvezető igazgató urat.  

A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

51/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 2018. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 2018. évi kötelező önkormányzati feladatellátásának 

kompenzálásra 3.500 E Ft kompenzációt biztosít azzal, hogy a közszolgáltatási szerződésben 

foglaltak szerint a kompenzáció összegével 2019.05.31-ig a Kft. köteles elszámolni és a 

túlkompenzálás összegét köteles az önkormányzat részére visszafizetni. 

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester     

                  Vasas István ügyvezető 

Határidő:  2019. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. 
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6.Napirendi pont 

 

A Mezőtúri Ipari Park Kft. 2018. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

 

Herczeg Zsolt: A napirend tárgyalásánál köszöntöm Szűcs Lajos ügyvezető igazgató urat.  

A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

52/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Ipari Park Kft. 2018. évi tevékenységének pénzügyi kompenzálásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § 

(2) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Ipari Park Kft. 2018. évi kötelező 

önkormányzati feladatellátásának kompenzálásra 43 000 e Ft kompenzációt biztosít azzal, hogy a 

közszolgáltatási szerződésben foglaltak szerint a kompenzáció összegével 2019.06.20-ig a Kft. 

köteles elszámolni és a túlkompenzálás összegét köteles az önkormányzat részére visszafizetni. 

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester     

                  Szűcs Lajos ügyvezető 

Határidő: 2019. június 20. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

Mezőtúri Ipari Park Kft. 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

9. Mezőtúri Ipari Park Kft. 5400 Mezőtúr, Szolnoki út 5-7. 

 

 

 

 

 

 



 14 

7.Napirendi pont 

 

A Mezőtúri Ipari Park Kft. 2018. évi éves beszámolójáról, és 2019. évi üzleti tervéről 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek az alábbi módosítással:  

A határozati javaslat 3. pontja kerüljön törlésre.  

 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

Szűcs Dániel: Nemcsak a Mezőtúri Ipari Park Kft-ről beszélek, Mezőtúr teljes gazdasági életében 

2018-ban egy előremozdulás vehető észre. Mind a dolgozók számában, mind a befizetett iparűzési 

adóban mérve, mind a cégeknél megtörtént fejlesztések ügyében. A beszámoló tartalmazza, hogy az 

Ipari Park területén 3 cég is megtalálta reméljük hosszú távon az új helyét az Ipari Parkban. Egyre 

többen jegyzik le elemzéseikben, hogy a 2019-20-as esztendő lesz annak a gazdasági fellendülésnek 

az éve még talán, amelyet az elmúlt években tapasztalhattunk. Bízom benne, hogy városunknak is 

ezt a további években is sikerül kihasználni. Bízom benne, hogy minden mezőtúri cég egyre 

sikeresebb lesz, a dolgozók elégedettek lehetnek. Kívánok minden mezőtúri cégnek sok sikert, 

kitartást, hiszen a mostani piac megkívánja azt, hogy mindenki nagyon pörögjön. Ehhez a 

dolgozóknak is ott kell lenni folyamatosan és helytállni. Le a kalappal mindenki előtt, aki most 

teljesít és teszi a dolgát.  

 

Herczeg Zsolt: Valóban így van, egy év alatt 2017-hez képest 2018-ban több mint 100 millió 

forinttal emelkedett a befizetett adó, amelynek a 90 %-a a versenyszférából érkezik az 

önkormányzatunkhoz. Vannak olyan előremutató jelek, információk, amelyek azt mutatják, hogy ez 

a bevétel 2019-ben még növekedhet. Az Ipari parkban kedvezményes áron értékesítettünk 4,6 

hektárnyi területet. Az Ipari parkhoz tartozó TOP-os pályázatunk is abban a stádiumban van, hogy 

elindulhat a közbeszerzési eljárás.  

 

Kovács Mihály: Hat hektár terület volt az Ipari parkban, ahol az intézményi konyhára termeltünk. 

Ez a 6 hektár továbbra is szükséges lesz-e, hiszen a közmunkaprogramban dolgozók létszáma 

lecsökkenhetett, bezárt az úgynevezett START mintabolt, vagy valami mást termesztünk ezeken a 

földeken? 

 

Herczeg Zsolt: A közfoglalkoztatott létszám fokozatosan lecsökken, mely azt jelenti, hogy egyre 

többen találnak munkát az elsődleges munkaerőpiacon. Nagyon sokan azonban nem a munka 

világában képzelik el magukat, pedig egészséges emberek. Mezőtúron 3-4 % munkanélküli van, aki 

nem akar dolgozni.  

 

Szűcs Lajos: Nem az én tisztem eldönteni, hogy a kertészeti START munkaprogram 

hagyományosan több éve zajló közfoglalkoztatás keretében meddig van erre szükség. Azért lett ez a 

terület átadva, mert a Syngenta jelenlegi fejlesztési területe déli irányba ez az egyetlen egy. 

Opcionális feltételek mellett most a hátsó terület (4,6 hektár) az önkormányzat jóvoltából pályázat 

keretében értékesítésre került. A mögöttes terület és a Syngenta közé van beékelődve az a terület, 

ahol a közfoglalkoztatás folyik. A mezőgazdasági területek kivonására az engedélyek megérkeztek. 

Amikor az önkormányzatnak lesz anyagi lehetősége, akkor ezek a területek kerüljenek kivonásra és 

lépjenek át az építési területek közé. Köszönöm az önkormányzat támogatását. 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság módosító javaslatát 

bocsátom szavazásra. 
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A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

53/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Ipari Park Kft 2018. évi éves beszámolójáról, és 2019. évi üzleti tervéről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 107.§-ra, valamint a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:109. § (2) 

bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Ipari Park Kft. 2018. évi 

éves beszámolóját 120.107 E Ft egyező eszköz és forrás oldallal, valamint 193 E Ft mérleg 

szerinti eredménnyel a határozat 1. sz. melléklete szerint elfogadja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Ipari Park Kft. 2019. évi 

üzleti tervét a határozat 2. sz. melléklete szerint elfogadja.  

 

A számvitelről szóló 2000. évi C. törvényben foglalt kötelezettségek teljesítéséről az ügyvezető 

köteles gondoskodni. 

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester     

                  Szűcs Lajos ügyvezető 

Határidő:  2019. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

Mezőtúri Ipari Park Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

10. Mezőtúri Ipari Park Kft., Mezőtúr, Szolnoki út 5-7. 

11. Mezőtúri Ipari Park Kft., Felügyelő Bizottsága, Helyben 

 

 

8.Napirendi pont 

 

A MÁV Zrt. területét megfigyelő, Mezőtúr Város Önkormányzata üzemeltetésében lévő 

térfigyelő rendszerre vonatkozó Együttműködési megállapodásról 
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Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

Rózsa Endre: Arra ügyeljünk, hogy jó minőségű kamerák kerüljenek ki, hisz nagyon fontos, hogy 

kik lépnek ki és be egy-egy területre. Az is nagyon jó lenne, hogy minél több kamera kerüljön ki a 

városba.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

54/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

A MÁV Zrt. területét megfigyelő, Mezőtúr Város Önkormányzata üzemeltetésében lévő 

térfigyelő rendszerre vonatkozó Együttműködési megállapodásról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – tekintettel Magyarország helyi önkormányzatáról szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 10. § 

(1)-(2) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a MÁV Zrt. területét megfigyelő, 

Mezőtúr Város Önkormányzata üzemeltetésében lévő térfigyelő rendszerre vonatkozó 

Együttműködési megállapodás tervezetét a határozat 1. és 2. számú mellékletei szerint 

elfogadja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét az Együttműködési megállapodás aláírására. 

 

           Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

           Határidő: 2019. május 15. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság tagjai, Helyben 

6. MÁV Magyar Államvasutak Zrt. 6720 Szeged, Tisza Lajos krt. 26-30. 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

      10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

9.Napirendi pont 

 

Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 414 hrsz-ú, Kossuth Lajos út 23. 

szám alatti ingatlan értékesítéséről 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést. 
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A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

55/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 414 hrsz-ú, Kossuth Lajos út 23. 

szám alatti ingatlan értékesítéséről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás 

szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított hatáskörére – az 

alábbi határozatot hozza: 

 

1. A Mezőtúr Város Önkormányzata a tulajdonában lévő belterületi 414 hrsz-ú, Mezőtúr, 

Kossuth Lajos út 23. szám alatti, 963 m2 területű egészségház ingatlan értékesítésére 

pályázatot ír ki. Az ingatlanra vonatkozó pályázati felhívást a határozat 1. számú 

melléklete, a pályázati kiírást a határozat 2. számú melléklete szerint elfogadja. A 

képviselő-testület fenntartja a jogot a pályázati eljárás eredménytelenné nyilvánítására. 

 

2. A pályázatot a helyben szokásos módon, és az önkormányzat honlapján meg kell hirdetni. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. június 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. A képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Pénzügyi Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

7. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

10. Magyarok Szövetsége Mezőtúri Szervezete, Mezőtúr, Dózsa György út 24. 

 

 

10.Napirendi pont 

 

Bírósági ülnökök választásáról 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

56/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

Bírósági ülnökök választásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján - a bírák jogállásáról és javadalmazásáról szóló 2011. évi CLXII. törvény 215. § alapján - 

bírósági ülnöknek az alábbi személyeket választja meg: 

 

Dr. Krizsán Józsefné (Mezőtúr, Sugár út 10.) 

 

Juhászné Szigeti Erzsébet (Mezőtúr, Bajcsy-Zsilinszky u. 23/a) 

 

Felelős:    dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő:  2019. április 30.  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Dr. Krizsán Józsefné, Mezőtúr, Sugár út 10. 

6. Juhászné Szigeti Erzsébet, Mezőtúr, Bajcsy-Zsilinszky u. 23/a. 

7. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Járásbíróság, Helyben 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

11.Napirendi pont 

 

A Települési Értéktár Bizottság elnökének személyében bekövetkezett változásról 

 

Herczeg Zsolt: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Szűcs Dániel: Szeretném megköszönni Szabó András elnök úr munkáját. Berczeliné Boldog Mária 

személyében olyan elnököt választhat most a testület, aki vezetői ambícióiról már tett 

tanúbizonyságot több alkalommal. Berczeliné Boldog Máriának nagyon jó munkát és egészséget 

kívánok a bizottság vezetéséhez.  

 

Rózsa Endre: Javasolom, hogy Szabó Andrásnak a munkájáért írjunk egy köszönőlevelet. 

Berczeliné Boldog Máriának munkájához jó egészséget kívánok és dolgozzon továbbra is közért a 

városért.  

 

Berczeliné Boldog Mária: Köszönöm a kinevezést, igyekszem a legjobb tudásom és lelkiismeretem 

szerint végezni ezt a munkát. Nagyon sajnálom, hogy Szabó András nem folytatja már ezt a 

munkát. A Szolnoki Értéktár Bizottság az ülésen szép elismerést mondott a Mezőtúri Értéktár 

Bizottság munkájáról.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

57/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata 

 

A Települési Értéktár Bizottság elnökének személyében bekövetkezett változásról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Települési Értéktár Bizottság tagságában 

bekövetkezett változást elfogadja: Szabó András helyett a Települési Értéktár Bizottság Berczeliné 

Boldog Máriát választja meg elnöknek 2019.05.01-től. 

 

Felelős:    Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2019. április 25. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft, Helyben 

6. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

9. Települési Értéktár Bizottság tagjai, Helyben 

 

Herczeg Zsolt: Berczeliné Boldog Mária nagyon jó munkát és egészséget kívánok a bizottság 

vezetéséhez.  

 

12.Napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

58/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 
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Működési Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) önkormányzati rendelet 9. §-a előírásaira – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzat 

tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) 

önkormányzati rendeletének 6.§ (1) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú 

melléklete szerint jóváhagyja 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Illetékes bizottságok 

6. Illetékes irodák 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

13.Napirendi pont 

 

Árkos Község és Mezőtúr Városa közötti testvér-települési megállapodás újbóli aláírásáról 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

59/2019 (IV.25.)  képviselő-testületi határozata  

 

Árkos Község és Mezőtúr Városa közötti testvér-települési megállapodás újbóli aláírásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés b) és k) pontjaiban kapott 

felhatalmazás alapján –figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 42. § 6. pontjára – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

együttműködési megállapodás aláírására. 

 

Felelős:    Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály  
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A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Árkos Község Önkormányzata 

 

 

14.Napirendi pont 

 

A Karcagi Szakképzési Centrum Mezőtúri Szakközépiskola és Kollégium átszervezésének 

véleményezéséről 

 

Herczeg Zsolt: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

60/2019.(IV.25.) képviselő-testületi határozata  

 

A Karcagi Szakképzési Centrum Mezőtúri Szakközépiskola és Kollégium átszervezésének 

véleményezéséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 41.§-ra, valamint a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. § 

(3)-(4) bekezdéseiben foglaltakra – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Karcagi Szakképzési 

Centrumnak a Karcagi Szakképzési Centrum Mezőtúri Szakközépiskolája és Kollégiumában a 

2020/2021-es tanévtől a szakképzést előkészítő évfolyam indítását.  

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2019. április 30. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Karcagi Szakképzési Centrum Mezőtúri Szakközépiskolája és Kollégiuma 5400 Mezőtúr, 

Földvári út 8. 
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15.Napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2019. március 18. – 2019. április 14. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről és 

eseményeiről  

 

Patkós Éva: Március 26-án Polgármester úr a Körös-vidéki Vízügyi Igazgatóság igazgatójával 

tárgyalt. Mit tudhatunk erről a megbeszélésről? 

 

Herczeg Zsolt: A Hortobágy-Berettyó főcsatorna és a vasúti híd közötti szűkület szakaszának a 

fejlesztéséről egyeztettünk. Korábban már pályáztunk erre a projektre. A fejlesztés 

megvalósításával egy turisztikai szempontból is vonzóbb helye lenne a településünknek a folyó 

ezen szakasza. A megbeszélés során kitértünk a gátkorona emelésére is és a kertvárosi oldal 

gátjának kaszálására is évente három alkalommal. Igazgató úr elmondta, hogy jelenleg nem lát 

esélyt vízügyi forrásból a fejlesztésre. Azt javasolta, hogy turisztikai vonalon pályázzunk, hiszen az 

országban több száz milliárd forint fog rendelkezésre állni fejlesztésekre. Már elkezdtünk lobbizni 

Budapesten, hogy a Berettyóval tudjunk indulni.  

 

Kovács Mihály: Ez a terv 2008-2009-ben készült terv?  

 

Herczeg Zsolt: Igen.  

 

Kovács Mihály: Március 19-én az önkormányzat termőföldjeiről tárgyalt Polgármester úr. Milyen 

feltételekkel és milyen módon műveltetjük a földjeinket? Április 11-én az Italiagro Kft. vezetőivel 

volt tárgyalás, van-e előrelépés ebben az ügyben? 

 

Herczeg Zsolt: 2010 után a földbérletek lejárta után az önkormányzat saját maga művelte meg a 

földjeit. Ennek az volt az oka, hogy több hasznot realizáljon az önkormányzat. 300 hektár szántónk 

van, nem rendelkezünk a műveléséhez szükséges eszközökkel. A munkák elvégzését 

megversenyeztetjük és a legkedvezőbb árat adóval műveltetjük a földet. Jelenleg a Mezőtúri 

Intézményellátó Kft-nek adtuk át ezt a feladatot. A hivatal részéről szakmailag Olajos Sándor  

figyelemmel kíséri a folyamatokat, melyért juttatást is kap.  

Az Italiagro Kft-nél a tejtermelés folyik, az állatállomány létszámát fejleszteni kívánják.  

 

 

16.Napirendi pont 

 

Bejelentések 

 

Herczeg Zsolt: Holnap 9.30 órakor lesz az ONCSA városrészen a Kun Emléknap rendezvénye, 

melyre várunk minden kedves érdeklődőt. 

Május 1-jén, szerdán önkormányzatunk szeretettel vár mindenkit az Erzsébet liget területén 

megrendezésre kerülő Majálisra.  

Ebben a hónapban egy vagy két alkalommal soron kívüli ülést kell tartania a képviselő-testületnek a 

projektjeink miatt. 

 

Patkós Éva: Több kereskedelmi egység előtt nagyon sok a szemét, főleg cigarettacsikk van 

eldobálva. Arra szeretném kérni a közterület-felügyelőket, nézzenek utána, hogy a szemét 

elhelyezésére a kereskedők a szemétgyűjtőket biztosítják-e. 
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Kötél János: A Köztársaság utca eléggé szemetes főleg a boltnak az oldalában, ezért legalább két 

szemétgyűjtőt ki kellene helyezni.  

A vasútállomás melletti téren vannak padok, melyek felújításra szorulnának.  

Az útalap építési munkák mikor kezdődnek? 

A Túrtőben a horgászok jelezték, hogy a fakitermelés során a stégekre ráborult a fa és károkat 

okozott. A gally is ottmaradt sok helyen. Olajos Sándor ügyintéző szerint az utak helyre lesznek 

állítva.  

 

Herczeg Zsolt: Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonynak kiadtam már feladatként, hogy mérjék 

fel a városban a padok állapotot és azt, hogy mennyit kell felújítani, kicserélni vagy pótolni.  

Útépítés tervezése még folyamatban van, az útépítés három ütemben fog folyni. 11 utcában útalapot 

fogunk építeni, melyre a közbeszerzést ki fogjuk írni. Itt a kivitelezési határidő augusztus 31. A 

második ütem 14 utcát érint, melynek a terveiből április 30. után már tud a közbeszerzési tanácsadó 

dolgozni. Nyolc utat fogunk aszfaltozni, melyre indikatív árajánlatot kérünk be, hogy mennyiből 

kivitelezhető. A három ütem vonatkozásában a 300 millió forintot nem léphetjük túl, mert akkor az 

eljárás nyílttá válna, ami azt jelenti, hogy az idén nem építenénk utat. A második ütemnél az 

útépítésnek a határideje szeptember 30-a. Az aszfaltozás lesz a legrövidebb munkafolyamat, mert a 

nyolc utcát két hét alatt meg lehet csinálni.  Az útalap építés lesz a leghosszabb folyamat, de az is 

meg fog épülni az esős évszak beállta előtt.  

Tudom, hogy a fakivágással vannak bajok. A vállalkozó úgy írta alá a szerződést, hogy helyreállítja 

a területet, az utat.  

 

Kötél János: Voltam a Május 1. utca 7. szám alatt, ahol lovat akartak tartani. Itt a lakosok jelezték, 

hogy a Május 1. utca és a Kisfaludy Sándor utca sarkán van egy nagy fűzfa, melyet ki kellene 

vágni, mert életveszélyes állapotban van.  

 

Rózsa Endre: Az Ifjúsági lakótelep VI. épületével kapcsolatosan van-e újabb fejlemény? 

A Petőfi ház melletti korábban kollégiumi B épülettel is mi a helyzet? 

 

Herczeg Zsolt: A VI. épületet hamarosan árverezi a nemzeti vagyonkezelő, nem hajlandó ingyen 

sem vagyonkezelésbe, főleg nem önkormányzat tulajdonba adni. Jó lenne, ha magánbefektető venné 

meg és felújítani bérlakásoknak.  

A volt B kollégium épületét szándékunkban áll megszerezni vagyonkezelésbe, melyre jó esélyünk 

van. Utána forrást kell szereznünk a felújítására, hiszen kiállító teremnek használnánk.  

 

Seresné Metzker Krisztina: A kínai áruház előtt lévő parkoló területén is rengeteg cigarettacsikk 

van. A parkoló az önkormányzat tulajdona.  

Az V. Körösvidéki Sulikupa selejtezők voltak Mezőtúron. Immár második alkalommal 

rendezhetjük meg Mezőtúron a saját elődöntőinket. Ebben minden mezőtúri iskola csapata részt 

vett, 69 gyermek indult a versenyeken. A Mezőtúri Horgász Egyesületnek szeretném megköszönni, 

hogy a gyermekek biztonsága érdekében a Ligeti-tavat a rendelkezésünkre bocsátotta.  

 

Szűcs Dániel: A Kilián lakótelep környékén az aszfalt eléggé megrongálódott a tél folyamán, mikor 

kerülhet sor a kátyúzásokra?  

 

Herczeg Zsolt: Nagyon sok rossz utunk van a földes utcákon túlmenően, hiszen az aszfaltos utcáink 

is sorra mennek tönkre. Amint lehet, az Intézményellátó Kft. hozzáfog a kátyúzáshoz, de 

aszfalthiány van, ezért várni kell rá. Először az önkormányzati belterületi gyűjtő utakkal kezdünk, 

utána pedig a szintén önkormányzati külterületi utak következnek, kivéve a Petőfi utca, mert azt 

nemsokára átvesszük önkormányzati útnak.  
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Rózsa Endre: Örülök Polgármester úrnak a B épülettel kapcsolatos válaszára. A nemzeti 

vagyonkezelő átadhatná az önkormányzatnak a VI. épületet, hiszen jól teljesítünk. Jegyző urat 

kérném arra, hogy az Ifjúsági lakótelep VI-os épület környékét tetesse rendbe, mint ahogy eddig is 

mindig tette.  

 

Herczeg Zsolt: Évek óta próbáljuk megszerezni a VI. épületet, már többször is nyilatkoztam róla. 

Nagyon sokan azt hiszik, hogy az önkormányzat tulajdonában van az épület, de sajnos nem. Már 

több épületet is kértünk a nemzeti vagyonkezelőtől, de csak a főiskolát kaptuk meg. Írtunk 

leveleket, biztattak is bennünket, de aztán még sem adták az épületeket.  

 

Kovács Mihály: Az Észak-Déli kerékpárúthoz tartozó gyalogoshíd felújításához mikor indulhat el a 

pályázat kiírása. Hol tartunk ezzel, mert kritikussá vált a burkolata a gyalogoshídnak, hiszen sokan 

kerékpárral és kerekesszékkel is használják, és igen balesetveszélyes.  

 

Herczeg Zsolt: Ma tárgyaltunk többek között a két kerékpárút projektünkről. Összességében közel 

750 millió forint a két projekt összege. A közbeszerzési eljárás nyílt eljárásként kerül lefolytatásra, 

ezért 5-6 hónap. Most fog majd beindulni a közbeszerzés pár másik projektünkkel. Hosszú időn 

keresztül arról folyt az egyeztetés a híd kapcsán, hogy a mostani 14 cm-es vasbetonszerkezet helyett 

20 cm írt elő a hatóság. Ezt a megnövekedett súlyt az acélszerkezet nem bírta volna el. A tervező 

kardozott a hatósággal és a végeredmény az lett, hogy áttervezte a keresztmetszetet és így mehet a 

20 cm-es vasbetonszerkezet. A Sugár úton a 600 méteres hosszban a XVI. utcától a Balassa út 

becsatlakozásáig az ivóvíz gerinchálózatot ki kell cserélni még az idén. Egy új vezetéket kell 

építeni, mielőtt a kerékpárút építését elkezdjük, ugyanis a kerékpárút az ivóvíz gerinchálózaton lesz. 

A gerincvezeték csere 25 millió forintba kerül, melyet a TRV Zrt. fizet. A Telekom is jelezte, hogy 

a telefonvezeték a járda alá kerülne a Sugár úton a déli oldalon. Itt a járdát fel kell bontani, majd a 

munkák végeztével újraépíteni. Ez a projekt 40-50 millió forint között lesz.  

 

Nyilvános ülésünket bezárom, munkánkat zárt üléssel folytatjuk. 

 

                                                                      K.m.f. 

 

 

      Herczeg Zsolt              dr. Enyedi Mihály  

       polgármester          jegyző 

 

 

 

 

                                                            Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

 

    Patkós Lajos      Kötél János 

                  városi képviselő      városi képviselő 

  

 

 

 

Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető 


